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PROTOKÓŁ NR III/2020 

POSIEDZENIA WSPÓLNEGO  

KOMIJI RADY GMINY KRZEMIENIEWO 

Z DNIA 7 WRZEŚNIA 2020 R. 

 

Dnia 7 września 2020 r. o godzinie 13:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo odbyło się wspólne 

posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy Krzemieniewo. Członkowie wszystkich komisji 

spotkali się w celu omówienia wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo  

i kształtowaniu się WPF w I półroczu 2020 r. 

Posiedzeniu przewodniczył Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który 

zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków wszystkich komisji i gości. 

 2. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń przez poszczególne komisje. 

 3. Omówienie przebiegu wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo i kształtowanie się 

WPF w I półroczu 2020 r. 

 4. Wolne wnioski i komunikaty. 

 5. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i zaproszonych gości. 

Piotr Majchrzak powitał wszystkich członków poszczególnych komisji, oraz zaproszonych 

gości, tj. Pana Mirosława Krysztofiaka – Przewodniczącego Rady Gminy Krzemieniewo, 

Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta Gminy Krzemieniewo oraz Panią Dorotę 

Andrzejewską – Skarbnika Gminy. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń poszczególnych komisji. 

Komisja Rewizyjna: 

Piotr Majchrzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że protokół  

z poprzedniego posiedzenia komisji zostało przesłane wszystkim jej członkom na skrzynki 

poczty elektronicznej oraz był on dostępny w Biurze Rady. Zapytał czy członkowie wnoszą 

jakieś uwagi. 

Nikt nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poddał protokół z poprzedniego posiedzenia komisji pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięli wszyscy członkowie komisji ( 4 osoby) 

4 osoby głosowały „za” przyjęciem protokołu. 
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Protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 

Następnie procedurę powtórzyła komisja Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej. 

Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej. 

poinformował, że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji zostało przesłane wszystkim jej 

członkom na skrzynki poczty elektronicznej oraz był on dostępny w Biurze Rady. Zapytał czy 

członkowie wnoszą jakieś uwagi. 

Nikt nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej poddał protokół  

z poprzedniego posiedzenia komisji pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięli wszyscy członkowie komisji ( 6 osób) 

6 osób głosowało „za” przyjęciem protokołu. 

Protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 

Kolejno procedurę powtórzyła komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki. 

Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki 

poinformował, że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji zostało przesłane wszystkim jej 

członkom na skrzynki poczty elektronicznej oraz był on dostępny w Biurze Rady. Zapytał czy 

członkowie wnoszą jakieś uwagi. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki poddał protokół  

z poprzedniego posiedzenia komisji pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięli wszyscy członkowie komisji ( 4 osoby) 

4 osoby głosowały „za” przyjęciem protokołu. 

Protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad. 3 Omówienie przebiegu wykonania budżetu Gminy Krzemieniewo i kształtowanie się 

WPF w I półroczu 2020 r. 

Piotr Majchrzak poinformował, że „informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Krzemieniewo i kształtowaniu się WPF w I półroczu 2020 „ była przesłana wszystkim 

członkom Komisji, dzięki czemu mieli czas na zapoznanie się z tematem. Następnie oddał głos 

Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik rozpoczęła od zreferowania opinii RIO w Poznaniu dotyczącą właśnie tej 

informacji. 

Następnie przeszła do omówienia dochodów gminy, których wykonanie na dzień 30.06.2020 

wyniosły 27.175.133,59 zł co dało 59,64 % wykonania planu. Omówiła również wszystkie duże 

działy budżetu i wyjaśniała ich poziom wykonania.. 
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W międzyczasie Radni zadawali pytania a Pani Skarbnik na nie odpowiadała.  

Radni z zadowoleniem przyjmowali wyjaśnienia. Po omówieniu zaległości w podatkach 

Skarbnik wyraziła opinię, że realizacja dochodów podatkowych gminy była dobra pomimo 

sytuacji wywołanej pandemią. Skarbnik poinformowała również, że w trakcie I półrocza Wójt 

nie umarzał żadnych należności podatkowych, jednakże zostały wydane dwie decyzje  

w sprawie odroczenia terminu płatności i opłaty prolongacyjnej, oraz wydanie zgody  

na rozłożenie na raty podatku od spadków i darowizn. 

Kolejno Skarbnik przeszła do omówienia wydatków budżetu gminy, które wyniosły na dzień 

30.06.2020 r. 21.273.894,30 zł czyli 43,06% wykonania budżetu. Skarbnik omówiła wszystkie 

duże działy i omówiła ich wykonanie. Omówiono prace kanalizacyjne realizowane na terenie 

gminy oraz prace remontowe związane z drogami. Przeanalizowano dział gospodarki 

mieszkaniowej, zwracając uwagę na wydatki związane z wypisami i wyrysami dotyczących 

działek gruntowych, opłaty na rzecz budżetu Państwa oraz odszkodowanie dla PKP oddział 

Gospodarowanie Nieruchomościami w Poznaniu. Radni również zwrócili swoją uwagę na dział 

administracji publicznej, ze szczególnym uwzględnieniem promocji gminy, i administracji  

samorządowej. Następnie pod dyskusję został wzięty dział pn. urzędy naczelnych organów 

władzy, podczas którego omówiono wydatki związane z przeprowadzeniem wyborów 

prezydenckich oraz bezpieczeństwo publiczne, w którym Skarbnik wraz z Panią Joanną 

przedstawiły, poza kwotami wydatków, również zmiany dokonane w zakresie rezerwy na 

zarządzanie kryzysowe, z której to zostało 8.000 zł na dzień 30.06.2020 r. 

Członkowie komisji zwrócili również uwagę na obsługę długu publicznego, w której  

to wykonanie planu jest niskie, bowiem na poziomie 33 %. Skarbnik wyjaśniła, że wynika  

to z regularności spłat pożyczki w związku z czym maleją kwoty odsetek naliczanych na 

kolejne okresy sprawozdawcze. Radni z zadowoleniem przyjęli informację.  

Radni również przedyskutowali dział oświata i wychowanie oraz dział ochrona zdrowia,  

w której to skupiono się na wydatkach związanych z przeciwdziałaniem COVID-19. Następnie 

omówiono działy zgodnie z materiałami, które otrzymali wszyscy radni. 

Pani Skarbnik zwróciła uwagę na nowe zadanie jakim jest tworzenie i funkcjonowanie 

żłobków. Pani Joanna wyjaśniła, że prace remontowe w żłobku jeszcze trwają. Oczekuje się na 

odbiór obiektu. Skarbnik omówiła wydatki związane z zadaniem.  

Analizie poddano również wydatki związane z utrzymaniem oczyszczalni, oraz udzielonymi 

dotacjami, które gmina przekazała instytucjom kultury. Kolejno przedyskutowano dział kultura 

fizyczna i sport.  

Kolejno omówiono zadania z funduszu sołeckiego zadania z udziałem środków unijnych.  

Pani Skarbnik podała również wynik finansowy Gminy Krzemieniewo na dzień 30.06.2020 r.. 

Gmina uzyskała wynik finansowy dodatni, który wyniósł 5.901.239,29 zł. Poinformowała 

również o spłacie pożyczki zaciągniętej w WFOŚiGW w Poznaniu, której kwota łączna 

wyniosła 3.900.000 zł. Okres spłaty to od 01.01.2020 do 30.06.2020 r..  

Omówiono również informację o przebiegu WPF. 
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Ad. 4. Wolne wnioski i komunikaty. 

Podczas wolnych wniosków i komunikatów Radny Michał Michalski podjął dyskusję w kwestii 

podwyżki cen za wynajem garaży oraz za wynajem mieszkań w Garzynie. Wywiązała się 

dyskusja pomiędzy uczestnikami spotkania. Pani Joanna – Zastępca Wójta zaproponowała 

osobne spotkanie w kwestii sprzedaży mieszkań. Radni się zgodzili. 

Radna Aleksandra Kolasińska oraz Radny Leszek Kruk podnieśli kwestie związane  

z remontami ulic w miejscowości Krzemieniewo. 

Radny Tomasz Adamczak zapytał szczegóły udzielenia dotacji dla szpitala w Lesznie  

w związku z przeciwdziałaniem COVID-19, Pani Joanna odpowiedziała, że została podpisana 

umowa, która szczegółowo opisuje, w jakim celu środki zostaną wydane. 

Omówiono kwestie związane z zakupem ciągnika dla Grupy Remontowej. 

Radni zainteresowali się również kwestią zapełnienia miejsc w żłobku, Pani Joanna – Zastępca 

Wójta odpowiedział, że na chwilę obecną zapisanych jest 16 dzieci, w tym 4 spoza terenu 

Gminy Krzemieniewo. 

Następnie omówiono projekty uchwał, które będą przedmiotem zbliżającej się Sesji Rady 

Gminy Krzemieniewo. 

Ad 5. Zakończenie. 

Ponieważ więcej uwag i zapytań nie wniesiono a porządek obrad został wyczerpany, 

Przewodniczący posiedzenia – Piotr Majchrzak, podziękował wszystkim za spotkanie i 

władzom Gminy za uczestnictwo oraz złożenie wszelkich wyjaśnień i tym samym zakończył 

posiedzenie. Posiedzenie zakończyło się o 15:10. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Michał Michalski     Marcin Kmieć 

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Kultury    ( członek komisji Kultury Oświaty i Pomocy Społ. ) 

Oświaty i Pomocy Społecznej)    

 

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji Kult. Ośw. I Pom. Społ)   ( członek komisji Kul. Ośw. i Pom Społ.) 

 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

( Członek Komisji Kult.Ośw. i Pom. Społ)    ( członek komisji Kult. Ośw.i Pom. Społ.) 
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Leszek Kruk      Andrzej Banaszak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony    ( członek komisji Ochr.Śro.Rozw.i Gosp) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    

 

Mirosław Wasiółka     Bernadeta Busz 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji Ochr. Śro. Roz i Gosp)   ( członek komisji Ochr.Śro.Rozw. i Gosp) 

 

Piotr Majchrzak     Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej) 

 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..                                             ………………………………..   

( członek komisji Rewizyjnej)     ( członek komisji Rewizyjnej)  

 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

       

 


